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Ak Parti Fatsa İlçe Teşkilatı İlçe Danışma Meclisi toplantısı Belediye Kültür Sarayı’nda
gerçekleşti. 
 Toplantıya Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen Belediye başkanı Hüseyin Anlayan ve
partililer katıldı. Toplantının Divan Başkanlığını Sadettin Çakmak yaptı. 

  

Gerçekleştirilen toplantı sırasında konuşma yapan Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin ANLAYAN;
Ordu Büyükşehir Belediyesi’nin oluşum aşamasında ve geçiş sürecinde olduğunu belirterek; “Bi
z sorumluluğumuzun bilincindeyiz. Bu sorumluluğumuzun gereği yine eskisinden daha fazla
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çalışarak ve daha fazla gayret ederek yapamamız gerekenleri yerine getirmektir” diye konuştu.

  

Toplantının açılış konuşmasını yapan Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen seçimlerin
ardından bir rehavet sürecine girmediklerini belirterek, “30 Mart seçimlerinin önemini defahatle
paylaştım. Türk siyasi tarihinin en anlamlı en önemli seçimlerinden birini hep beraber birlikte
güzel bir neticeyle sonuçlandırmak suretiyle yaptık. Zaman ilerledikçe şunu göreceğiz ki 30 Mart
seçiminin öncesi ve sonrası diye Türk siyasi tarihi bunu okuyacaktır ve anlamladıracaktır. Tabi
30 Mart seçimlerinden sonra bu güzel neticelerden sonra Ak Parti teşkilatları seçimi kazanmış
olmakla beraber bir rehavet içerisine girmemiştir. Her toplantısını zamanında aksatmadan
mütemadiyen yapmıştır, haftalık ilçe toplantılarını aylık il danışma toplantılarını sandık kurulu
toplantılarını ve bütün üzerine düşen bütün görevleri harfiyen yapmıştır. Dolayısı ile seçimi
kazanan tarafı Ak Parti olmasına rağmen en çok çalışan tarafı da yine Ak Parti’dir. Şimdi
önümüzde bir süreç daha var, bu sürece inşallah hep beraber Ak Partinin dinamikleri ile beraber
bütün ana kademe bütün yöneticiler ile beraber inşallah hazırlanarak 10 Ağustos’ta
Cumhurbaşkanlığı seçimini inşallah beraber yaşayacağız ve beraberce nihayete erdireceğiz.
Tabii ki eğer muhalefet partilerinin ifade ettikleri var, ne diyorlar çatı adayı arayışı içerisindeler.
Söyledikleri doğrudur, sadece adayları yanlıştır. Ortaya koydukları aday isimleri yanlıştır.
Türkiye'nin çatı adayı Ak Parti'nin adayıdır. Dolayısı ile bu noktadan bir kimsenin bir endişesi
kimsenin aklından bir başka sual geçmesin. İnşallah Türkiye Ak Parti’nin desteklediği bir
Cumhurbaşkanı inşallah seçmek suretiyle halkın seçtiği bir Cumhurbaşkanına kavuşacaktır. Biz
teşkilat olarak buna hazır ve bütün imkanlarımız bu yönde seferber etmek suretiyle eksiğimizi
tamamlayıp yolumuza devam ediyoruz dolayısı ile Ak Parti teşkilatları seçimler için var olmuş bir
teşkilat gibidir. Tabi ki bu süreç kolay yaşanmadı birçok sıkıntı var, birçok problemler ve
meseleler oldu ama Ak Parti her zaman kazanan oldu. İnşallah 10 Ağustos seçimlerinde de yine
Ak Parti en güzel seçim çalışmasını yapıp vatandaşımızın halkımızın seçeceği Cumhurbaşkanı
seçmiş olacak.” dedi. 

  

Â 

  

“Sistem Oturduktan Sonra Hizmet Ve Yatırımlar Devam Edecek”
 Toplantıda ikinci konuşmayı yapan Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan ise, “Bugün ilçe
danışma toplantımız da bir defa daha sizlerle birlikte olmaktan mutluluk duyuyor, bu
toplantımızın partimiz açısından siyasetimiz açısından hepimize hayırlı olmasını diliyorum.
Bizler belediye çalışmalarımızda belirli düzen içerisinde nasıl toplantılar yapıyor isek Ak Parti'de
teşkilat çalışmaları gereği hem haftalık yönetim kurulu toplantıları yapıyorduk. Artık aylıkta bu
şekilde toplantıları aksatmadan yapacağız. Her ay burada bu kapsamda beraber olmak inşallah
iyi olacaktır diye düşünüyorum. Teşkilatları diri tutan bu tür birliktelikler ve bu tür toplantılardır.
Sonuçta bir araya gelip sohbet etmek bu işin dinamik tarafıdır ve insanı dinamik tutar.
Teşkilatlar ile bizleri belediye temsilci olarak gönderdiniz başta meclis üyeleri olmak üzere
hepinizi bir araya getiren köy ve mahalle temsilcileri bir araya getiren bir kaynaşma ortamı
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dolayısı ile her zaman verimli olacağına inandığımız bir toplantı. Gerçekten gerek Fatsa’da
gerek Ordu’da ve ülkemizde de çok iyi bir neticeyle bir seçim yaşadık. Seçimle birlikte 2 ay önce
yaşadık ve bu seçimden 2 ay geçti ve 2 aydır da gerek Büyükşehir gerek bizden bu yeni sistemi
ortaya koyup yapılanmayı tamamlayabilmek için bir hummalı ve gayretli çalışma yapıyoruz yeri
geldiğinde sizlerle paylaşıyoruz yeri geldiğinde sizlerde duyuyorsunuz sadece özetlemek
istiyorum, tabi ki Büyükşehir Ordu’muz için bir fırsat dün de öyle söyledik bugün de öyle
söylüyoruz inanıyorum ki Büyükşehir Belediyesi ve Büyükşehir olmak hizmet ve yatırımlar
anlamında gerçekten güzel hizmet ve yatırımlar kazandıracaktır. Ama sıfırdan kurulduğu için ve
böyle bir Büyükşehir yapısı Türkiye'de ilk defa kurulduğu için elbette ki bunların sancıları
olacaktır. Bu bir başlangıç ve kuruluş dönemi, bir geçiş dönemidir ve şuanda onu yaşıyoruz.
Dolayısıyla her ne kadar kağıt üzerinde birçok şey planlanmış olsa hayata geçme noktasında
yine kurulma noktasında bir takım sıkıntılar elbette ki olacaktır. Ama bizler de bu sıkıntıları
çözmek için sizlerin temsilcisi olarak buradayız. Dolayısı ile gerek yeni ilçe belediyelerini
gerekse yeni büyükşehir belediyemiz bu şartlara göre yapılandırmasını tamamlayıp
tamamladığında şartlarını buna göre oluşturacaktır. Sistemini tamamen buna göre kurduğun da
yine her zamanki gibi hizmet ve yatırımlar yapmaya devam edecek gerek Fatsa’mız gerek
Ordu’muz hizmetlerden ve yatırımlardan asla mahrum kalmayacaktır daha iyisini ve daha
fazlasını yapabilmek için göreve talip olduk ama dediğim gibi bu sistemin oturması için bir geçiş
dönemi olacak ve biz şu anda buna çalışıyoruz. Belki 3 ay sürmeyecek 5 ay sürecek ama en iyi
şartlara göre sistem oturduğunda inşallah en güzel hizmetleri yine birlikte yapacağız. Çünkü
biliyoruz ki vatandaşımız bizden çok büyük bir beklenti içerisinde yeni hizmetler ve yatırımlar
beklemekte. Biz sorumluluğumuzun bilincindeyiz bu sorumluluğumuzun gereği yine eskisinden
daha fazla, daha fazla ve daha fazla çalışarak daha fazla gayret ederek, daha fazla çözüm
üretmek adına çaba sarf ederek inşallah yine bu çalışmayı birlikte yapacağız ve en nihayetinde
yine hizmetle yatırımlarımız inşallah Fatsa’da hep beraber konuşulur olacaktır.” diye konuştu. 
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